

Title (en)

Device for holding and displaying for sale a razor blade unit packaged in a dispenser.

Title (de)

Vorrichtung zur Aufbewahrung und verkaufsfördernden Präsentation von in Spendern verpackten Rasierklingeneinheiten von Nassrasierapparaten.

Title (fr)

Dispositif pour contenir et exposer à la vente des unités de lame de rasoir contenues dans un distributeur.

Publication

EP 0469320 A2 19920205 (DE)

Application

EP 91111004 A 19910703

Priority

- DE 9011304 U 19900802
- DE 9014386 U 19901017

Abstract (en)

The invention relates to a device for holding and displaying for sale essentially rectangular articles, preferably razor blade units (2) packaged in dispensers (1), having a sales unit (14) which delivers the dispensers (1) individually and has a housing, having at least one bottom (15) and a front side (14.1), and at least one removal device. In order to improve the holding and display of the dispensers, it is proposed according to the invention that the removal device be constructed as a slot-type opening (16) which is arranged in the front side (14.1) of the sales unit (14) in the vicinity of the bottom (15), that the housing have two side walls (14.2) which have recesses (14.5) in the vicinity of the bottom (15), which recesses correspond to the opening (16), and that the dispensers (1) be arranged in the sales unit (14) in at least one row one above the other. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Aufbewahrung und verkaufsfördernden Präsentation von im wesentlichen rechteckigen Gegenständen, vorzugsweise von in Spendern (1) verpackten Rasierklingeneinheiten (2) von Naßrasierapparaten, mit einer die Spender (1) einzeln ausgebenden Verkaufseinheit (14), die ein, mindestens einen Boden (15) und eine Vorderseite (14.1) aufweisendes Gehäuse und mindestens eine Entnahmeverrichtung hat. Zur Verbesserung der Aufbewahrung und Präsentation der Spender wird ernungsgemäß vorgeschlagen, daß die Entnahmeverrichtung als schlitzartige Öffnung (16) ausgebildet ist, welche in der Vorderseite (14.1) der Verkaufseinheit (14) im Bereich des Bodens (15) angeordnet ist, daß das Gehäuse zwei Seitenwände (14.2) aufweist, welche im Bereich des Bodens (15) Ausnehmungen (14.5) haben, die mit der Öffnung (16) korrespondieren und daß die Spender (1) in mindestens einer Reihe übereinander in der Verkaufseinheit (14) angeordnet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/72

IPC 8 full level

B65D 5/16 (2006.01); **B65D 5/42** (2006.01); **B65D 5/72** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/16 (2013.01); **B65D 5/4204** (2013.01)

Cited by

US5746369A; US5251778A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0469320 A2 19920205; **EP 0469320 A3 19920506**; **EP 0469320 B1 19940511**; DE 59101603 D1 19940616; DE 9011304 U1 19911205; DE 9014386 U1 19911205

DOCDB simple family (application)

EP 91111004 A 19910703; DE 59101603 T 19910703; DE 9011304 U 19900802; DE 9014386 U 19901017